
  FAU PÅ SAGENE SKOLE 

 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 

 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  

Referat FAU-møte mandag 6. februar 2023, kl. 18.30 - 20.30 
Møtet starter presis.   
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
 

AGENDA FOR MØTET:  
1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent 
Vara fikk ikke innkalling, styreleder dobbeltsjekker mailinglisten. 
 

2. Godkjenning av referat  
Representant 6C hadde blitt referert til med feil navn.  

 
Referatet ble godkjent.  
 

Informasjonssaker:  
3. Ellinor orienterer om brukerundersøkelsen for AKS.  

Ellinor Eide orienterte om resultatene på brukerundersøkelsen. Jevnt over scorer AKS på 
Sagene høyt. Undersøkelsen har fem overordnede temaer: trygghet, trivsel, faglig 
utvikling, sosial utvikling og fornøydhet. Det er noen punkter der AKS ønsker å forbedre 
seg, hhv. trygghet for barn med særskilte behov og overgangssituasjoner og god 
sammenheng mellom skole og AKS. I tillegg vil AKS ha mer fokus på synlighet for å 
tydeliggjøre faglighet og sammenheng med skolens arbeid. 
 
Noen foresatte har tatt opp servering av mat. AKS har ikke gode nok fasiliteter for 
matlaging hver dag. I ferier bestrebes det å inkludere barn i matlagingen.   
 
Spørsmål fra salen: Er det ikke likt for alle i Osloskolen? Alle som arbeider i AKS har en 
rammeplan som alle må følge. Forskjellene fra AKS til AKS kan handle om hvilke 
fasiliteter man har tilgjengelig, antall elever, hvilke aktiviteter man prioriterer og 
forskjeller fra skole til skole.  
 
Innspill fra salen: AKS er gode på å lage opplegg for barna, også i feriene.  
 
Oppfordring fra AKS: Meld gjerne tilbake til klassene at de må bli gode på å komme når 
de er påmeldt i feriene, evt. melde i fra i god tid at man ikke er påmeldt. Dette er viktig 
fordi AKS kan planlegge bemanning bedre, og slippe å være over- eller underbemannet, 
og heller bruke «ledige» midler på aktiviteter for ungene.   

 
4. Orientering fra FAU-styret  

 
1. Informasjon fra driftsstyret  



1. Skolens budsjett: Det er stramt budsjett for skolen. Rektor inviteres til 
neste møte for å redegjøre for budsjettet.  

2. Skolens strategiske plan (Saksdokumenter: skolens strategiske plan, 
tiltaks- og aktivitetsplan, FAUs innspill til planen): FAU fulgte opp fra 
forrige FAU-møte og spilte inn at vi ønsket en konkretisering av 
strategisk plan. Skolen har sendt tiltaks- og aktivitetsplan på e-post. 
Rektor har forsøkt å få inn noen konkrete eksempler. Styreleder har 
sendt ut dokumenter med dagens innkalling. FAU-representantene 
kan sende ut dokumenter til sine foreldre hvis det er ønskelig.  

2. Åpent møte om budsjettfordelingsmodellen: Oslo kommune v/skolebyråden 
vurderer å revidere budsjettfordelingsmodellen som styrer hvor mye penger 
som de ulike skolene får hvert år. Det ble avholdt et åpent møte for å 
innhente synspunkter på hvordan dagens modell fungerer. Rektorer fra to 
skoler, elevorganisasjonen og to FAUer (herunder Sagene skoles FAU) var 
invitert til å holde innlegg. Samme budskap gikk igjen fra alle de som holdt 
innlegg. Modellen tar ikke høyde for at det er mange barn med mange 
forskjellige behov, som krever ressurser uten at det følger penger med. Kun 
visse diagnoser gir grunnlag for ekstra midler. Det oppleves generelt at det er 
for lite penger. Sosiodemografiske forhold legges vekt på i modellen, men 
også andre forhold spiller inn. Modellen er komplisert. For Sagene skole er 
det en utfordring med stor mobilitet, og at skolen må bemanne opp for flere 
elever enn det som viser seg å være nødvendig. Skjæringspunktet for endelig 
elevtall er 1. oktober, mens ansatte må være på plass til skolestart. I 
mellomtiden kan mange elever ha flyttet. Sagene skole har valgt å bruke 
pengene på å flere ressurser (ansatte). Det foreslås at Sagene skoles 
driftsstyre og FAU kan vurdere å uttale seg mer om budsjettmidler til skolen. 
Sagene skole har et lite budsjett.  
Innspill fra FAU: Det har vært mange ansatte som er sykmeldte. Skyldes dette 
å være overarbeidet? FAU kan ta opp med rektor hva sykmeldingene skyldes 
og om han kan si noe om saken når han kommer på FAU-møte for å snakke 
om budsjett.  

3. Politisk arbeid mot kommunen forebyggende team: Det arbeides for at 
bydelen skal få lavterskeltilbud med utekontakter. Målet er å få faste stillinger 
og ikke bare prosjektmidler. Foresatte kan melde seg til Annette hvis man 
ønsker å engasjere seg. Trygghetsvandringene kan man også melde seg til.   

4. Skoletur til utlandet: Prinsippet til Sagene skole er at elevene kan reise på en 
avslutningstur i Norge. Skolen har vedtatt prinsippet, ikke FAU, som kun kan 
uttale seg og gi innspill til skolen. Etter et innspill fra 9. trinn som nå 
planlegger skoletur, har FAU ved styret diskutert saken med skolens ledelse. 
Styret lanserte muligheten for å evaluere prinsippet. Ledelsen skal diskutere 
saken med lærerne på ungdomstrinnet, som en innledende sondering av om 
det er grunnlag for å gå videre med en evaluering av prinsippet. Det ble en 
runde på argumenter for og imot blant representantene.  

5. Kulturarenaen: Skoleledelsen har blitt utfordret på hva de ønsker å bruke 
denne til og hva som er målet, samt se på muligheter for aktiviteter, blant 
annet elevdrevne kurs.  



6. Skolemiljøutvalg: Skolen har ikke klart å prioritere dette. Det er lovpålagt, så 
FAU har oppfordret skolen til å igangsette utvalget.  

 
5. Runde fra trinngruppene – hver gruppe informerer kort om hva de jobber med nå.  

- 1. og  2.trinn: Trygg skolevei. Det er laget vaktplan og informasjonsskriv til foreldre for å 
passe på trygg trafikk mellom kl. 8.00-8.30. FAU-representantene kan sende dette til 
klassens foreldre når det foreligger. Trinngruppa trenger refleksvester. Innspill til arbeid 
for trygg skolevei kan sendes til trinngruppa.  
Vedtak: FAU gir sin tilslutning til arbeidet og til innkjøp.  
 
- 3.og 6.trinn: Det blir dugnad 6. og 7. mai på Veslesagene.  
 
- 4. og 5. trinn: Det er foreldrekveld 9.februar i tilknytning til uke 6. Tema er rasisme og 
språkbruk. FAU-representantene bes spre informasjonen til sine klasser. Styreleder 
sender ut info til alle. 17.mai-arbeidet kommer i gang nå.  
Innspill fra FAU: FAU kan ta litt selvkritikk på at trinngruppene ikke har snakket sammen 
om dato for foreldrekvelder (ref også foreldrekveld for ungdomstrinnet i uke 7). 
 
- 9. og 10.trinn: Skoleball for ungdomstrinnet blir 16. mars. Trinngruppa oppfordrer til 
bidrag gjennom gode avtaler på mat eller andre måter å skaffe sponsorer på. Ta kontakt 
med trinngruppen. Ballet holdes tidligere på året for at den sosiale effekten kommer 
midt i skoleåret.  

 
 
Diskusjonssaker:  
6. Trygg skolevei 

Se punkt over. 
 

7. Camp Hudøy 
FAU-representant for 4. trinn vil gjerne at skolen sender informasjon om dette 
(søknadsfrist 6.mars), og om ikke skolen kan så kanskje FAU kan gjøre det?  
Vedtak: FAU-styret oppfordrer rektor om det kan deles, evt. om FAU kan det. 

 
8. Spørsmål om utleie av gymsalen  

Spørsmål fra 4. trinn om det er mulig å låne gymsalen for å arrangere litt aktiviteter. I 
følge skolen er det ok, forutsatt at gymsalen er ledig. Vi kan ta kontakt med skolens 
kontor. Foresatte kan bruke gymsalen og teste ut om det virker.  

 
9. Eventuelt 

 
10. Arbeid i trinngrupper 

 
Minner om at hver trinngruppe skriver en kort (2-3 setninger) om hva de jobber med i 
trinngruppen etter møtet og sender den til styret.  
 
 
 



1 og 2 trinn 
I trinngruppe 1. og 2. klasse har vi idag snakket om forebyggende tiltak for å trygge 
skoleveien til barna samt startet planlegging for gammeldags skole som gjennomføres i mai. 

 
7 til 10 trinn  
Kantina: 
Annette sjekker opp med ledelsen ift bruk/åpent for elevene pr. idag. Mange elever bruker 
butikkene i nærområdet for å kjøpe mat i storefri.  
  
Kulturarenaen og hjelp fra foresatte: 
Anders og Anne Martha er i dialog med bibliotekar Lisa om behovet og lager plan for 
rekruttering av foresatte.  
  
Trygghetsvandring: 
Alle trinn forsøker å rekruttere flere foresatte. Mulighet for vandring andre dager også. Ta 
kontakt med Annette på mail eller mobil annettegaus@hotmail.com 
91 86 13 55. Noen foresatte har hatt planleggingsmøter for eksempel om trinnaktviteter 
mens de har gått vandring - har fungert veldig fint og anbefales.  
  
Skoleballet på ungdomstrinnet: 
Ballet blir torsdag 16. mars. 
Morten og Annette informerte om møte med Ballkomiteen/Elevrådet - veldig engasjert 
gjeng. Elevene hadde stort ønske om en overraskelse tilsvarende forrige år. Vi forsøker få 
det til.  
Vi snakket om ulike oppgaver og fordelte disse innad i gruppa. Vi lager felles 
mail/skolemelding som går til alle foresatte på ungdomstrinnet.  
  
Foreldremøte om rus: 
De fleste i gruppa deltar på møtet og hjelper med div. oppgaver, samt ber foresatte i 
respektive klasser bidra også. Skolen sender ut felles skolemelding om møtet.   

 
 

Velkommen!  
Dersom du er FAU-representanten for klassen og ikke kan komme er det fint om du gir 
beskjed til vara/ klassekontakt. 
 

Med vennlig hilsen,  
Styret i FAU Skoleåret 2022-2023: 

 
Leder: Janneke Solem 
Nestleder: Annette Gauslå (8B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Anne-Martha Øygarden (7B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Morten Kreutz (10A) 
Sekretær: Elise Christensen (5A) og Anita Berglund (3C) 
 
Tilstede 
Lena Bornøy (1B) 

mailto:annettegaus@hotmail.com


Sigrid Kølm Dobbe (3C) 
Tonje Ellertsen (8A) 
Hanne Jorvald (8B) 
Igor Snapkan (1A) 
Thomas Keilman (9A) 
Murielle Silva (8A) 
Jan Christoffer Næss (6C) 
Bår Stenvik (6B) 
Johannes Hagen J (2A) 
Anne kristin Hamre (3B) 
Havard M. Nylård (2B) 
Furo L. Nordeng (4B) 
Elise Christensen (5A) 
Harald Stegavik (10B) 
Bodil Ausken (9B) 
Helge Staxrud (4C) 
Anita Berglund (3A) 
Anna Martha Utne Øygarden (7B) 
Morten K. (10A) 
Jorunn Syversen (7C) 
Jonathan B Lie (5B) 
Annett S (9B) 
Anders (7A) 
 


